
Referat fra møde i beboerforeningen den 4. maj 2015 

Leos Allé 55, kl. 19.00-20.00  

 

Mødt var Bente, Pia, Henning, Orla, Erik og Fritz.  

Mødet afholdt som drøftelse af de i Hennings mail fremsatte 7 punkter til kommunen i forbindelse med 

forestående møde hos dem.  

De nævnte punkter blev drøftet og yderligere tre tilføjet.  For bestyrelsen er det vigtigt, at der i forbindelse 

med renovering af fortove og udlægning af ny asfalt indgår tre overordnede målsætninger: Bilernes 

hastighed nedbringes og tung trafik reduceres, sikkerhed og tryghed for øvrige trafikanter på fortove, 

overgange og vejbane, æstetiske hensyn.  

Der blev herefter konkluderet følgende udspil til mødet med kommunen:  

1. Hævede flader i krydsene suppleret med yderligere ca. 3 bump af  ”Øster-Højst typen”. 

2. Bøge- eller egepur samt en niveauhævning af fortovet ved indmundingen i Bargumsvej.  

3. Permanente heller i den nordlige del af vejen.  

4. Forespørgsel om der evt. kan blive plads til midteheller med træer.  

Henning og Erik deltager i mødet torsdag d. 7. maj i Løgumkloster.  

 

På bestyrelsens vegne 

 

Fritz  

 

 

 


